
 
 
Schriftelijke vragen        Den Helder, 4 februari 2022 
 
D66 heeft kennis genomen van de onheuse behandeling van de bewoners van Zuyder-Horn en de 
totaal verkeerde aanpak van het vestigen van probleemjongeren in het complex. 
 
Daarover hebben wij de volgende vragen: 
 
1.  Wat is de reden dat u voor de “overval-communicatie” heeft gekozen? 
2.  Kon u niet voorzien dat dit op veel weerstand van de huidige bewoners zou stuiten? 
3.  Waarom talmt u met het ombouwen van de 48 units die nog vrij zijn aan de noordkant van het  
 complex? 
     Toelichting: de zuidkant kent 32 units en met de 48 units wordt nog altijd niets gedaan. 
4.  Is het bij het college bekend dat er veel vraag is naar woningen die ontstaan door het  
 ombouwen van kantoorpanden voor alle inwoners in onze stad: jongeren, senioren, starters  
 etc.? 
5.  De gemeenteraad wordt regelmatig geïnformeerd over vergezichten, omgevingsvisies en over  
 doorkijkjes naar 2050, maar – zoals Jan Schaeffer destijds al zei – in vergezichten en visies kan je  
 niet wonen. 
     Is het college het eens met D66 dat het tijd wordt dat er wordt gestart met het ombouwen voor  
 wonen van in Den Helder leegstaande panden? 
6.  Bent u met ons van mening dat samenwonen van ouderen en jongeren wel mogelijk is bij een  
 ruimer aanbod van beschikbare woningen en dat bij een goede aanpak het onderbrengen van  
 probleemjongeren op een verantwoorde manier wel mogelijk is?   
 
Namens D66, Henk Mosk 
 


